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Алексеенко А.П. Особенности применения статьи 193 Гражданского кодекса Российской Федерации в корпоративных правоотношениях
Законы о корпоративных юридических лицах содержат две большие группы сроков: сроки, определяемые указанием на юридический факт, и сроки, 

определяемые периодом времени. В статье автором рассматриваются сроки, предусмотренные корпоративным законодательством, и их взаимосвязь с 

общими положениями Гражданского кодекса РФ о сроках. Посредством изучения судебной практики проанализирован вопрос окончания срока в кор-

поративных правоотношениях в нерабочий день. Сделан вывод о невозможности применения ст. 193 ГК РФ, если перенос дня окончания срока создает 

препятствия для совершения в установленные сроки предусмотренных законом дальнейших корпоративных действий и (или) процедур.

Ключевые слова: корпоративные правоотношения, сроки в корпоративном праве, корпоративный спор, общее собрание, повестка дня.

Alekseenko Aleksandr P., Senior Lecturer of the Department of Civil and Legal Disciplines of the Vladivostok State University of Economics and Service, Master 

of Jurisprudence. Peculiarities of Application of Article 193 of the Civil Code of the Russian Federation to Corporate Relations
The laws on corporations contain two large groups of time limits: the time limits depended on juridical fact, and the time limits indicated by period of time. In the 

paper the author examines time limits enacted by the laws on corporations and their connection with general provisions on time limits which are in the Civil Code of the 

Russian Federation. Basing on the analysis of judicial practice the author studied the problem of time termination in corporate legal relations during non-business days. 

The author made a conclusion that the art.193 of the Russian Civil Code may not be used in the situation when transfer of the moment of termination makes impossible 

to launch corporate procedures within time limits prescribed by law.
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